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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§1. Mötet öppnades av vice ordförande Louise Lindström 

§2. Val av ordförande 

Louise Lindström utsågs till mötets ordförande. 

§3. Dagordningen fastställdes 

Dagordningen fastställdes. 

§4. Val av sekreterare 

Niklas Malmström valdes till sekreterare. 

§5. Val av justerare  

Till justerare valdes Sirkka Husso. 

§6. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll.  

Protokollet lades till handlingarna. 

§7. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

 

Yttrande över remiss av ”Klimathandlingsplan 2020-2023” 

AMN 2019-0711-1.6 

I remissen nämns införandet av en kampanj för att öka användandet 

av etanoldrivna fordon i staden. Rådet lyfte att det även behöver 

säkerställas en tillräcklig tillgång på tankstationer med etanol, som 

ofta används inom färdtjänsten. Bristande etanoltillgång kan 

påverka färdtjänstresor för personer med funktionsnedsättning.  

 

Yttrande över remiss av ”Nytt miljöprogram för Stockholm 2020-

2023” 

AMN 2019-0709-1.6 

Rådet påpekade att funktionhindersperspektivet inte nämns i 

remissen. Om det inte nämns finns även risken att det inte kommer 

med i hanteringen framöver heller.   

 

Yttrande över remiss av ”Departementspromemoria Bättre 

studiestöd till äldre” 

AMN 2020-0050-1.6 

Rådet uttryckte sig positivt över förslaget, men påpekade att 

funktionsnedsättning och funktionshinder inte nämns i 

promemorian.  

 

Yttrande över remiss av ”Språkplikt – Deltagande i grundutbildning 

i svenska för rätt till försörjningsstöd” 

AMN 2020-0052-1.6 

Rådet påpekade vikten av förslaget. Det är särskilt viktigt för 

personer med funktionsnedsättning att kunna kommunicera på ett 

enkelt sätt med de stödpersoner som finns i tillvaron, och många 

som påbörjar sitt arbetsliv i Sverige kommer in i vård- och 

omsorgssektorn.  
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Yttrande över remiss av ”Säkrare samordningsnummer och bättre 

förutsättningar för korrekta uppgifter i folkbokföringen” 

AMN 2020-0062-1.6 

Rådet uttryckte att det är en viktig fråga att rätta till och att det är 

positivt att frågan hanteras. Det har varit inslag på nyheterna om hur 

dessa brister i systemet har kunnat utnyttjas.  

 

Svar på skrivelse gällande att uppmärksamma förtjänstfulla 

insatser 

AMN 2019-0563-1.6 

Rådet framförde att förslaget möjligen kan omarbetas något då 

daglig verksamhet inte är en vanlig anställningsform. Rådet 

föreslog att staden från centralt håll, i upphandlingsunderlag och 

dylikt, kan förmedla att de som deltagit under längre tid bör positivt 

uppmärksammas och premieras. Förslaget kan konkretiseras mer 

redan i upphandlingsfasen för att bättre nå resultat. 

 

Beslut om förändringar i delegationsordning för 

arbetsmarknadsförvaltningen 

AMN 2020-0054.1.1.1 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.   

 

Verksamhetsberättelse och bokslut 2019 

AMN 2018-0482-1.2.1 

Rådet uttryckte sig mycket positivt om förvaltningens analyser i 

detta omfattande dokument.  

 

Gällande arbetet med stöd i övergångarna för personer som avslutar 

gymnasiesärskola och sedan inte går vidare till studier eller arbete -  

ville rådet ge ett förslag att projekt som Bron med fördel kan 

kopplas ihop med förvaltningens andra insatser som till exempel 

kommunala aktivitetsansvaret för att få till samarbetsvinster. 

 

Anmälan enligt Lex Sarah i egen regi inom Jobbtorg Stockholm 

AMN 2019-0710-1.3 

AMN 2019-0712-1.3 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.   

 

§8. Lokalernas och handlingarnas tillgänglighet 

Rådet lyfte att ärendet Verksamhetsberättelse och bokslut för 2019 

skickades ut i PDF-version, vilket gjorde att det i 

talsyntesprogrammet inte uppfattades som ”löpande text” och 

därmed kom inte all information med.  
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Rådet lyfte också att hissdörröppningsknappen på entréplan inte 

fungerar. 

§9. Fortsättning av diskussion om samarbete gällande rapporten 
utvärdering av Stockholms stads råd för funktionshinderfrågor 

Då insamling av synpunkter fortfarande pågår och inga förslag till 

åtgärder kommit ännu bordläggs frågan till nästa sammanträde. 

§10. Övriga frågor 

 

Ny ledamot i rådet 

En nominering av ny ledamot har inkommit till förvaltningen, ett 

valärende är planerat att tas upp på nämndsammanträdet i mars. 

 

Inskickade frågor från ordinarie ordförande 

1. Är resultatens färger läsbara och tillgängliga för alla? 

Då ett annat tekniskt problem med dokumentet uppkom är det 

oklart. Förvaltningen har inte fått någon återkoppling om den större 

frågan ännu. 

 

2. §9 Svar på skrivelse gällande att uppmärksamma förtjänstfulla 

insatser 

Rådet framlade under sammanträdet ett förslag som medskick till 

arbetsmarknadsnämnden på punkten som redogörs för under §7. 

 

3. Stockholmsjobb - vilka insatser kommer staden att vidta för att 

öka antalet aspiranter som får Stockholmsjobb?  

I verksamhetsberättelsen är det ca 880 personer som har haft 

stockholmsjobb, målet är från kommunfullmäktige ändrat från 1000 

till 800 personer. Förvaltningen arbetar utifrån målet på 800.  

 

4. Vilka insatser gjorde staden vad gäller nämnda 

kunskapshöjande insats för chefer kring funktionsnedsättningar? 

Det är en punkt från verksamhetsplan 2019, under året genomfördes 

det en halvdag för samtliga chefer inom förvaltningen, med fokus 

på delaktighetsprogrammet. Vid dagen deltog även Stockholms 

stads funktionhindersombudsman som både föredrog och deltog i 

diskussioner. Vidare har HR-staben hållit i en temadiskussion vid 

ett chefsseminarium gällande hur förvaltningen bättre kan arbeta för 

att kunna ta emot personer med funktionsnedsättning i våra 

verksamheter. 

 

5.  Hur kommer förvaltningen att jobba med: ”Socialförvaltningen 

ska bistå arbetsmarknadsnämnden i arbetet med att utveckla 

insatser, såsom nya utbildningar och sociala företag, för att 
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underlätta för personer med högfungerande autism att delta i 

arbetslivet"  

Det har påbörjats samtal med bland annat socialförvaltningen om 

vilka grupper som avses och hur man ska arbeta med målgruppen, 

arbetet är dock inte färdigt ännu 

§11. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 11 mars 2020, (kl. 14.00 för 

förmöte, rådets sammanträde kl. 15.00).  

§12. Mötet avslutades 

Ordförande tackade för deltagandet.  


